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Baggrund
Randers har fået et nyt indendørs atletikstadion på Langvang. Freja 
Atletik bør udnytte denne mulighed til at få mere aktivitet i 
foreningen. Min vejleder ønskede derfor, at jeg lavede et notat over 
tiltag, der 1) kunne give mere aktivitet på Langvang og som 2) 
kunne udvikle foreningen. 

Foreningsudvikling – Freja Atletik

Metode
▪ Forståelse af betingelser (læse rapporter, møde med 

nøglepersoner i foreningen, research af forening). 
▪ Undersøge praksis i andre foreninger (idégenerering)
▪ Teoretisk støtte (psykologi)

Resultater
▪ Produkt: Notat med forslag til aktiviteter og foreningsudvikling.
▪ Har opnået konkret viden om atletik, foreningsudvikling og 

formidling.

Diskussion
▪ Brug af teori som støtte (f.eks. viden om motivation, idrætsvaner)
▪ Vigtigt at positionere sig rigtigt i det sociale landskab (Brinkmann)
▪ Det er vigtigt at formidle på et ”passende niveau” (tale deres sprog)
▪ Mødet med den ”virkelige verdens” mennesker er vigtigt! 

Perspektiver på praktik
▪ Der er mange ”udviklingsopgaver”
▪ Vigtigt at træde ind i en ekspertrolle – men med ydmyghed!
▪ Notatet ville nok ikke blive lavet, hvis jeg ikke var der (bonusydelse)
▪ Har bidraget til en bedre fornemmelse af min professionelle identitet


